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ZÁPIS 
z jednání předsednictva 

čj. CSAP/2023/0717 
 
místo konání:  Dům světla, online 
datum a čas konání: 18.04.2022 od 16:00 hodin 
 
přítomni:  Petr Kalla (PK), Robert Hejzák (RH), Jiří Pavlát (JP), Tomáš Rieger (TR), 

Zofia Bartovská (ZB) 
omluveni:  - - - 
hosté:   Stanislav Židek (SŽ) za KK 
zapisovatel:  Július Szabó (JS) 
 

1) Zahájení jednání předsednictva (PK) 
 

2) Petr Kalla: 
a. Přišla pozvánka na Fast Track Cities – změna termínu 16.06.2023, seminář FTC pozváni lidé 

z metropolitního servisu, Pitoňák, za nás O. Linda. 

b. FTC konference v Amsterodamu bude 25.-27.9. 

c. Španělské předsednictví EU rady, téma stigmatizace, měli bychom vyhodnotit, jestli ně-

koho nevyšleme za ČSAP. ECDC a WHO. 

d. Národní program, nebyly vypořádány připomínky ÚV, ÚV na nich trvá, není ale proto jisté, 

kdy bude schválen národní plán (program). 

e. Léky domů bez reakce, opakovaně pokus o kontakt, ale bez reakce. 
f. Zpráva KK, postupně bychom ji měli vypořádat. 

 
3) Jiří Pavlát: 

a. Informace o nabídce prodeje nepotřebného vozidla Škoda Rapid. 
b. S ohledem na snížené dotace (dotační tituly MZ) – není zohledněna inflace – musíme zavést 

úsporná opatření, omezování provozu po vyčerpání dotací, snížení úvazků pracovníků. Dě-
láme nyní za méně peněz více práce. 

c. Rozpočet pro rok 2024 se bude domlouvat cca v 6/2023, národní manažerka Kubátová by 
měla svolat komisi, ale to prý nemůže, protože není schválený plán. 

d. Bod na radu vlády? Lobbovat za navýšení celého dotačního titulu. 
e. Společně TR: Pražská skupina – proběhlo setkání na MHMP s poradkyní radní Udženija, 

představena činnost komise/skupiny, dodání podkladů pro další činnost tak, aby komise 
mohla pracovat dál. TR upřesnil podrobnosti schůzky: Schůzka v DS, informace o aktivitách, 
investicích do budovy v majetku MHMP ad. 

f. Požární cvičení – vyhodnocení požárního cvičení, které v DS proběhlo. 
g. Poučení pro pacienty, aktuální vývoj? PK: Zřejmě se znovu otevře, protože tam není zahr-

nuto vše, neobsahuje úpravu pro migranty, mělo by se dát dávat podepsat i stávajícím pa-
cientům, aby se zaktualizovalo. RH: Mělo by se zveřejnit v pozitivně informace o tom, co je 
nového v poučení. Měli by se také zajistit jazykové mutace aktuálního znění. PK: Bude se 
dělat překlad toho poučení, které bylo zveřejněno ve věstníku. Jakmile se udělají změny, 
udělají se jen překlady změn. 

h. Podcast s dr. Bartovskou + rozhovor do časopisu Lui. Informace o dosahu, formě a obsahu. 
i. Informace o aktualitách projektů mimo státní dotace. 
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j. Info o nových webech a aktualizaci sysétmu PIST – změna grafiky i obsahu. 
 

4) Robert Hejzák: 
a. Konference v červnu, p. Mravčík, pojede zřejmě O. Linda. 

b. 13.6. APO dělá setkání s novináři, možná bychom mohli otevřít téma COVID a dalších ne-
mocí trestně stíhaných, mohla by jet Markéta Kuklová. 

c. Předsednictvo by mělo stanovit alespoň jeden cíl, více se soustředit na uživatele. 

d. Web HIV komunita by chtělo udělat lépe pro nové pacienty. 

e. Dotace ÚV? Vyšly jen 2 projekty ze 3. 
f. EAX Varšava, zřejmě za ČSAP nikdo nepojede. 
g. EATG měli bychom být zastoupeni, ale je otázka, koho nominovat. 
h. Setkání HIV center. ZB: Info k doxypep/prep. 

 
5) Tomáš Rieger: 

a. Informace o proběhlém setkání s týmem pražské radní A. Udženija – společně s JP. 
 

6) Zofia Bartovská 
a. Informace z konference v Kodani. 
b. Téma intramuskulárních preparátů, již jsou v ČR, možné téma do podcastu, injekce po 1 a 

po 2 měsících, spolehlivý uživatel, bez rezistence, ne s příliš vysokým BMI. 
c. Informace ze setkání HIV center, resp. informace o doxypep/prep. 

 

7) Diskuze 

a. EMIS: Dobré kontaktovat hlavní hygieničku, jestli by se dala nějak financovat česká část 

EMIS. 

b. Diskuse k finanční rezervě po covidu. 

 
Příští předsednictvo 22.5.2023 od 15 do 16:30. 

 

Jednání ukončeno v 17:45. 

 

 

Zápis vyhotovil: Július Szabó    Zápis ověřil: Petr Kalla 
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